

三年級(Grade 3) 第二次段考通知

- 一、**5/5 (五)** 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
- 二、**5/9 (二)** 上午舉行國語、自然科考試，考後照常上課。(全日課)
- 三、**5/10 (三)** 上午舉行數學科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
5/5 (五)	上午 8 : 40 上午 9 : 20	英文 Reading	Lesson 16: Judy Moody Saves the World Skill: How to identify the 3 structural parts of a story (beginning, middle, and end). How to identify the main characters, setting, plot, and conflict . How to identify the themes and moral of a story. Lesson 19: The Two Bear Cubs Skill: How to summarize a story. How to identify figurative language versus literal language . Lesson 20: Life on the Ice Skill: Cause and Effect . How to identify the main idea .
	上午 9 : 35 上午 10 : 15	英文 English	Spelling: Lessons 16, 19, 20 <ul style="list-style-type: none"> • Know the definitions of the vocabulary. • Know how to use the word correctly in a sentence. • Know the synonyms and antonyms. ELA: U5 Capitalization and Punctuation Phonics: U5 Diphthongs, U6 Prefixes, Base Words, Suffixes, Syllabus (p.141-172) Core Novel: Sarah, Plain and Tall
5/9 (二)	上午 8 : 20 上午 9 : 20	國語 Chinese	第三課第六課第七課第八課和統整活動二
	上午 9 : 35 上午 10 : 15	自然 Science	Topic 5: Life Cycles and Traits Lessons 1-3, pages 176 - 200
5/10 (三)	上午 8 : 20 上午 9 : 20	數學 Math	U9 Area and Perimeter (40%) U11 Math Survey Project (60%)

社會 Social Studies	Cultural Kaleidoscope project - Culture Studies of Various Countries 75% poster (15% props preparation) 5% team work 20% 1~1.5min individual oral presentation
----------------------	---

※ 5 月 8、9 日課後才藝不上課；課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on May 8- 9 ; after-school care is as scheduled.

